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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
sa XIX (devetnaeste) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, započete  
08.04.2016.godine i nastavljene 15.04.2016.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa 
početkom u  8:30 časova 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
pozdravio prisutne i otvorio sjednicu. Obavještava da je saziv za današnju sjednicu sa 
materijalima upućen 12.02.2016.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i 
strankama, predsjednici Opštine, potpredsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, 
obrađivačima, nevladinom sektoru i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
 
Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio TV Herceg-Novi, interesovanje za televizijsko snimanje iskazala je Telvizija “Novi TV“  
i RTV Crne Gore,  a o zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao da 
sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  27 odbornika čime suobezbijeđeni uslovi za 
punovažan rad i odlučivanje, te da se radu pristupa po utvrđenom 
 

D N E V N O M   R E D U 
 

8. Izvještaj o stanju uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2015.godinu. 
9. Predlog Programa uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2016.godinu. 
10. Predlog Programa rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2016.godinu. 
11. Izvještaj o radu Javne ustanove „Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi za 

2015.godinu sa Izvještajem prihoda i rashoda za period 01.01.- 31.12.2015.godine. 
12. Informacija o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 

2016.godine. 
13. Odbornička pitanja i odgovori 

 
Prije otvaranja rasprave po osmoj tački dnevnog reda, za riječ se javio odbornik Mirko Mustur 
koji je reagovao proceduralno sa predlogom da predlagači podnesu uvodna izlaganja po 
tačkama dnevnog reda. 

VIII 
Kako nije bilo zainteresovanih odbornika za raspravu, predsjedavajući je dao riječ predstavniku 
NVO sektora, Oliveri Doklestić, koja je između ostalog dala predlog da se pokrene inicijativa 
da Herceg Novi postane dio UNESCO-ve zaštićene kulturne baštine 
Odbornik Obrad Gojković je naglasio da je evidentna ekonomska stagnacija grada zbog vrlo 
izraženih privatnih koruptivnih interesa a što je u direktnoj vezi sa prostorom i načinom 
njegovog raspolaganja. Prostor kao osnovni prirodni resurs koristi se za ostvarivanje privatnih 
interesa pa tako stanje prostora u Herceg Novom diktira Demokratska partija socijalista iz 
Podgorice. Primjetna je zloupotreba resursa u Herceg Novom pa predlaže da se donese 
zaključak i uputi Vladi Crne Gore zahtjev da se prekine sa praksom ovakvog raspolaganja 
prostorom kako bi se ekonomska kriza zaustavila i pokrenuo privredni razvoj grada. 
Predsjednik Skupštine Andrija Radman istakao je da su odbornici Demokratske partije 
socijalista, dok su bili opozicija u Skupštini, konstantno insistirali na donošenju Prostnog 
urbanističkog plana na čijem donošenju se upravo radi. Moli odbornike da diskusiju vode u 
smjeru konstruktivnih predloga a ne u političke svrhe.  
Odbornik Dušan Radović je naglasio da Prostorni urabnistički plan nikako ne mogu radi 
privatne firme, te da bi nosilac aktivnosti trebala biti Agencija za izgradnju i razvoj Herceg 
Novog a da se upravo radi na formiranju tima za izradu PUP-a. 
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Odbornik Mirko Mustur ponovio je primjedbu da nije obezbijeđeno prisustvo predstavnika 
Sekretarijata za prostorno planiranje i izgradnju koji bi mogao dati odgovore na pitanja 
odbornika. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, Mirka Mustura i Andrije Radmana. 
Odbornik Nikola Gojković obavjestio je prisutne o prethodnoj proceduri koja je sprovedena 
vezano za donošenje Prostornog urbanističkog plana u periodu kada je on bio imenovan za 
predsjednika Opštine. 
Uslijedila je replika odbornika Dušana Radovića i Nikole Gojkovića, nakon čega se za riječ 
javila odbornica Zinaida Miljković koja je mišljenja da ova Skupština nema snagu da donese 
odluke koje će donijeti progres gradu. 
Nakon izlaganja Olivere Doklestić, predstavnika NVO sektora, za riječ se javio odbornik Obrad 
Gojković kome je predsjednik Skupštine, nakon upozorenja, oduzeo riječ. 
Zaključujući raspravu, predsjedavajući je nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je 
Skupština uz 18 glasova „za“ i 9 glasova „protiv“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K  
 

1. Usvaja se Izvještaj o stanju uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2015.godinu.  
2. Sekretarijat za prostorno planiranje i izgradnju dostaviće Izvještaj o stanju uređenja 

prostora Opštine Herceg Novi za 2015.godinu Ministarstvu održivog razvoja i turizma, 
u roku od 15 dana od dana njegovog usvajanja. 

3. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja a objaviće se u „Sl.listu CG-opštinski 
propisi“i sajtu Opštine Herceg Novi. 

 
IX 

 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Programa uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2016.godinu, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 
Ilija Peulić,v.d. sekretara Sekretarijata za komunalne djelatnosti i ekologiju podnio je uvodno 
izlaganje povodom Predloga Programa i dao sledeći amandman na tačku 2.2. – Planski 
dokumenti za koje se planira pokretanje izrade – dodaju se sledeće alineje: „- Detaljnog 
urbanističkog plana Kumbor; - Detaljnog urbanističkog plana Đenovići; - Detaljnog  
urbanstičkog plana Bijela-Centar.“ 
Odbornik Obrad Gojković ponovio je svoj stav vezano za način raspolaganja prostorom kao 
osnovnim resursom i postavio pitanje zašto je tačka: Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za 
izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – podzemnog prolaza sa pokretnim stepeništem 
u Herceg Novom skinuta sa dnevnog reda sjednice. 
Odbornik Mirko Mustur postavio je pitanje da li je rađena procjena mogućnosti reazlizacije 
projekata koji su predloženi od strane mjesnih zajednica pa predlaže da se izradi izvještaj sa 
evidentiranim zahtjevima i procjenom realnih mogućnosti realizovanja predloženih aktivnosti, 
pojedinačno po mjesnim zajednicama. 
Uslijedila je replika odbornika Dušana Radovića i Obrada Gojkovića, nakon čega se za riječ 
javio odbornik Miloš Konjević koji je postavio pitanje kada će se realizovati projekat izgradnje 
sportskog terena na Toploj. 
V.d. sekretara Ilija Peulić dao je pojašnjenja nakon čega je predsjedavajući konstatovao da je 
Skupština uz 19 glasova „za“ i 7 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE   Program uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2015.godine uz sledeću 
dopunu:  
tačka 2.2. – Planski dokumenti za koje se planira pokretanje izrade – dopunjava se sledećim: 

- „Detaljnog urbanističkog plana Kumbor“; 
- „Detaljnog urbanističkog plana Đenovići“; 
- „Detaljnog urbanističkog plana Bijela-Centar“. 

 
X 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Programa rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2016.godinu, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom, stavi u skupštinsku proceduru uz sledeće izmjene: - U normativnom dijelu u prvom 
kvartalu tačka 8. briše se i prenosi u drugi kvartal normativni dio pod nazivom: Predlog 
Programa podizanja spomen obilježja na teritoriji Opštine Herceg Novi; - Tematski dio u 
drugom kvartalu dopunjava se tačkom: Izvještaj o stanju spomen obilježja na teritoriji Opštine 
Herceg Novi.  
Uvodno izlaganje podnio je v.d. sekretara Skupštine Milovan Benderać, koji je pored predloga 
Odbora za statut i propise dodao da se Predlog mijenja u dijelu koji se odnosi na nazive organa 
lokalne uprave shodno novoj Odluci o organizovanju lokalne uprave. 
Odbornik Obrad Gojković smatra da je Predlog Programa pretenciozan jer mandat sadašnje 
vlasti neće trajati do kraja 2016.godine, a da postoji veliki broj odbornika koji se nalaze u 
konfliktu interesa i koji će biti predmet istrage tužilaštva. 
Odbornik Miloš Konjević je istakao da će Novska lista uputiti zahtjev da se na prvoj narednoj 
sjednici razmotri pitanje povjerenja predsjedniku Skupštine. 
Predsjednik Skupštine Andrija Radman podržao je predlog odbornika Miloša Konjevića i 
predložio da se na današnjoj sjednici donese zaključak u tom smislu. 
Odbornik Miloš Konjević dao je predlog zaključka da se u dnevni red prve naredne sjednice 
uvrsti tačka-Glasanje nepovjerenja za predsjednika Skupštine opštine Herceg Novi uz zahtjev 
da se po predlogu odbornice izjasne pojedinačno prozivkom. 
Odbornica Sandra Požgaj je ispred Kluba odbornika podržala  Predlog Programa rada. 
Odbornik Obrad Gojković naglasio je nadzornu i kontrolnu funkciju Skupštine i ulogu 
predsjednika Skupštine koji ima na raspolaganju određene instrumente za sprovođenje te 
funkcije u cilju spriječavanja nezakonitih poslova. Sama činjenica da odbornici pokreću 
određene postupke pred nadležnim organima govori u prilog tome da Skupština kao i njen 
predsjednik, ne rade kako treba. 
Uslijedila je replika predsjednika Skupštine Andrije Radmana i odbornika Obrada Gojkovića, 
nakon čega je predsjedavajući stavio na izjašnjavanje predlog zaključka odbornika Miloša 
Konjevića. 
Odbornici su glasali na sledeći način: 
Andrija Radman „za“, Slobodan Radović „za“, Nedeljko Vlahušić „za“, Sandra Požgaj 
„za“,Jarmila Radović „za“, Slavko Vavić „za“, Mario Kilibarda „za“, Gordana Rajović 
„protiv“, Mlađen Bulajić „za“, Tamara Vukašinović „za“, Suzana Tomanović „za“, Nevena 
Keković „za“, Nataša Martić „protiv“, Mladen Ivanović „protiv“,  Nikola Gojković „za“, Blago 
Radanović „za“, Jovana Šijačić „za“, Špiro Vuković „za“,  Stevo Cvjetković „za“, Mirko 
Mustur „za“, Obrad Gojković „za“, Miloš Konjević „za“,  Zinaida Miljković „za“. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 20 glasova “za” i 3 glasa “protiv” 
usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 
Na prvoj narednoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi uvrstiti tačku preispitivanja 
povjerenja predsjedniku Skupštine opštine Herceg Novi.  
 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 7 glasova 
„uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Programa rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2016.godinu, uz sledeće izmjene 
i dopune:  

- Normativni dio – I kvartal, tačka: Predlog Programa podizanja spomen obilježja na 
teritoriji Opštine Herceg Novi za 2016.godinu, briše se; 

- Normativni dio – II kvartal, dodaje se tačka: Predlog Programa podizanja spomen 
obilježja na teritoriji Opštine Herceg Novi; 

- Tematski dio – II kvartal, dodaje se tačka: Izvještaj o stanju spomen obilježja na teritoriji 
Opštine Herceg Novi. 

 
XI 

U otvorenoj raspravi povodom Izvještaja o radu Javne ustanove „Gradska biblioteka i 
čitaonica“ Herceg Novi za 2015.godinu sa Izvještajem prihoda i rashoda za period 01.01.- 
31.12.2015.godine, za riječ se javila odbornica Gordana Rajović koja je pohvalila rad 
zaposlenih u ovoj javnoj ustanovi koji sa relativno malo budžetskih sredstava daju veliki 
doprinos u ovoj oblasti. Zato apeluje da se pomogne u radu javne ustanove i obezbijede bolji 
uslovi rada. 
Odbornik Špiro Vuković pohvalio je rad JU „Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi. 
Dragica Ivanović se ispred Javne ustanove zahvalila prisutnima, nakon čega je predsjedavajući 
konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 20 glasova „za“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE Izvještaj o radu Javne ustanove „Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi za 
2015.godinu sa Izvještajem prihoda i rashoda za period 01.01.- 31.12.2015.godine. 
 

XII 
U raspravi povodom Informacije o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu 
turističke sezone 2016.godine, za riječ se javio odbornik Mirko Mustur koji je mišljenja da su 
dostavljeni materijali, uzimajući u obzir datum kada su poslati odbornicima, već zastarjeli. 
Takođe je mišljenja da je sjednici Skupštine trebalo da prisustvuje predsjednica 
Koordinacionog tijela za praćenje priprema turističke sezone, te da je trebalo organizovati 
sastanak svih subjekata koji učestvuju u turističkoj ponudi. Odbornike i građane  trebalo je 
tačno informisati dokle se stiglo sa radovima na postrojenju za prečišćavanje otpadnih voda, 
ističe odbornik Mustur. 
Odbornica Zinaida Miljković je između ostalog postavila pitanje kada će biti završeni radovi 
na rekonstrukciji Šetališta. 
Predsjednik Skupštine Andrija Radman je kao član Koordinacionog tijela za praćenje priprema 
turističke sezone naglasio da su kanalizacioni kolektor, postrojenje za preradu otpadnih voda i 
rekonstrukcija Šetališta krucijalni problemi na čijem rješavanju se konstantno radi. Planirano 
je da se do 15.maja konzerviraju sva gradilišta kako bi se u tom dijelu što spremnije dočekala 
turistička sezona. Što se tiče rekonstrukcije Šetališta, poseban problem su predstavljaju 
imovinsko pravni odnosi, ali se ipak planira da se do naznačenog datuma Šetalište betonira, 
postavi javna rasvijeta i osposobi u turističke svrhe. 
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Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, nakon čega je Irena Vučković, sekretar 
Sekretarijata za finansije, turizam i ekonomski razvoj dala pojašnjenja i prihvatila predlog da 
se organizuje sastanak sa svim subjektima turističke ponude. 
Predsjednik Skupštine je zaključujući raspravu konstatovao da je Skupština primila k znanju 
Informaciju o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 
2016.godine. 
 

XIII 
Na XIX redovnoj sjednici postavljena su sledeća odbornička pitanja: 
ODBORNIK OBRAD GOJKOVIĆ: 

1. „Ko su vlasnici parcela koje su bile sporne prilikom izgradnje Šetališta od Tople do 
Igala i šta je razlog spora?“ 

2. „Ko su vlasnici parcela koje se nalaze na trasi podzemnog prolaza, iznad njega i koje se 
graniče sa njim, i da li postoji spor sa vlasnicima zemljišta zbog izgradnje podzemnog 
prolaza od Šetališta prema centru grada, a dostavljeno je i povučeno kao tačka sa 
skupštinskog zasjedanja?“ 

ODBORNIK MILOŠ KONJEVIĆ: 
1. „Zašto nije Odluka Upravni odbor JU Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama 

u razvoju Herceg Novi br:308 kojom Dragicu Kosić imenuju za vršioca dužnosti 
direktora ove ustanove upućena u dalju proceduru u Skupštinu?“ 

2. „Ko je odgovoran što je blokirana ustanova i što ne može dalje da se radi?“ 
3. „Molim da mi odgovorite da li postoji plan izgradnje, rekonstrukcije, popravke i 

održavanja hercegnovskih stepeništa i da li su i kolika za to opredjeljenja sredstva 
Budžetom Opštine?“ 

ODBORNIK SLOBODAN RADOVIĆ: 
„Obzirom da nedeljom nema autobuske liniije od Meljina do Vrbanja ni autobuske linije 
za Sutorinu, znači čitavo hercegnovsko zaleđe,  pita kada će se uvesti redovna linija 
Meljine-kroz hercenovsko zaleđe do Vrbanja i linija do Sutorine?“ 

ODBORNIK DUŠAN RADOVIĆ: 
„Koliko je Opštinu Herceg Novi, od početka političkog angažmana gospodina Obrada 
Gojkovića, koštala njegova pamet?“ 

ODBORNIK BLAGO RADANOVIĆ: 
„Kada će početi izgradnja škole u Igalu? 

ODBORNIK MLADEN IVANOVIĆ: 
„Da li su i kada su dodjeljivani krediti za stimulaciju poljoprivredne proizvodnje, kome 
i da li su ti krediti namjenski trošeni?“ 
 
 

Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na saradnji i konstatovao da je sjednica završila 
sa radom u 11,35 časova. 
 
v.d.SEKRETAR-a      PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać      Andrija Radman 
 
 
 


